
Hollolan nuorisovaltuuston kokous

Ajankohta: 4.10.2023 klo 17.00-19.00
Paikka: Hollolan pääkirjasto

Paikalla: Ansa Huttunen, Ari Tillgren, Orvokki Kekki, Sara Riekkinen, Aino Liljaniemi, Aatu
Kuokkanen, Netta Rautiainen, Atte Salli, Silja Mörä, Lassi Puodinketo, Hanna Ruokamo,
Turkka Rantanen

Poissa: Hanna Kaitila, Riina Kurki, Taika Cavander, Samu Hyytiä

Asiat:
1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin kello 17.01
2. Läsnäolijat

Todettiin läsnäolijat. Myönnettiin puhe- ja läsnäolo-oikeus Lassin tyttärelle,
joka on taksvärkissä.

3. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin laillisuus ja päätösvaltaisuus.

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin ilman muutoksia.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistus
Tarkastettiin ilman muutoksia.

6. Turkan terveiset
Kunnan hallinto- ja talousjohtaja Turkka Rantanen esittäytyi ja kertoi
työnkuvastaan.

7. Osallistava budjetointi
Hanna esitteli osbulle suunniteltua aikataulua ja sille tehtyä infokirjettä.
Tutkittiin myös Jämsän jo käytössä olevaa osbu-palvelua. Atte kertoi
some-mainonnan mahdollisuuksista. Aikatauluksi suunniteltiin vuotta 2023,



mutta toteutus siirtyy vuodelle 2024. 22.11. on ysiluokkalaisten
vaikuttamispäivä, jolloin osbu-ideoiden äänestys alkaa. Turkka ja Lassi
pohtivat lopullisten ehdotusten toteutusta ja rahankäyttöä. Turkka kertoo
tietosuojarekisteri-ilmoituksen teosta. Hanna esittelee esimerkkimainoksia.
Turkka muistuttaa osallisuuden jatkuvan myös toteutukseen.

8. Alnun kuulumiset
Ari kertoi alueellisen nuorisovaltuuston kuulumiset. Aino kertoo olevansa
alnun uusi varapuheenjohtaja. Ari jakaa Hannan pyynnöstä Whatsappiin
osallistamissuunnitelman.

9. Elvan ja hyvan kuulumiset
Sara kertoi elinvoimavaliokunnan kuulumiset. Ysien vaikuttamispäivän
tuloksena Hollolassa on tehty päätös, että kasvisruokapäiviä ei enää ole.
Puhuttiin, kuinka kouluruuassa voitaisiin panostaa enemmän laatuun ja
proteiinipitoisuuteen etenkin kasvisruokien kohdalla ja kasvisruuat voisivat olla
perusruokia kasviproteiinivalmisteilla. Orvokki kehuu järjestelyä, jossa
kasvisruoka on linjastolla ennen liharuokaa. Sovitaan nuorisovaltuuston
keskustelevan asiasta lisää ensi kokouksessa.
Orvokki kertoi hyvinvointivaliokunnan kuulumiset. Hyvan kokouksessa oltiin
huolissaan tirkistelystä lapsia kohtaan uimahalleissa uuden translain johdosta.
Orvokin kommentteja ei oltu täysin ymmärretty kokouksessa.

10.Kunnanvaltuuston kuulumiset
Aino kertoi kunnanvaltuuston kuulumiset.

11. Joulun avaus -tapahtuma
Tapahtumaan 25.11. toivotaan 2 nuvalaista hirviksi.

12.Muut esille tulevat asiat
Nuvan ryhmäytyminen
Lassi jätetään selvittämään, onko Nuvalla budjettia ryhmäytyä 1.11.
Seurahuoneella syöden. Pohditaan lisätekemistä Nuvan Whatsapp-ryhmässä.
Lukio
Pohditaan mahdollisen Hollolan lukion uhkia ja mahdollisuuksia.

13.Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin klo 18.43

Pöytäkirjan vakuudeksi

Aino Liljaniemi Ansa Huttunen

puheenjohtaja sihteeri


